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Abstract (en)
An aerosol mist production method, where the mist is heavily charged with liquid phase small droplets, involves oscillating an ultrasonic oscillator
which is flat or at an angle of between 1 and 20 degrees to the liquid surface, and preferably between 5 to 8 degrees . When a number of oscillators
is used, they form a recessed unit where, individually, they oscillate while flat or at the same angular range to the liquid surface. Also claimed is an
apparatus where the liquid is over the oscillators, at a controlled height over the oscillation planes. A carrier gas is preferably fed over the liquid to
carry out the generated aerosol.

Abstract (de)
Verfahren und Vorrichtung zur Herstellung von mit flüssiger Phase hochbeladenen Aerosolen mit kleinen Tröpfchen, mittels Ultraschallschwinger,
wobei ein Ultraschallschwinger plan oder in einer Neigungsebene von 1 bis 20 Grad gegenüber der Flüssigkeitsebene schwingt, und bei
Verwendung von mehreren Schwingern in einer kompakten Einheit diese jeweils in einer Vertiefung sitzen und jeder einzelne Schwinger plan oder
mit einer Neigungsebene zwischen 1 und 20 Grad gegenüber der Flüssigkeitsebene schwingt. Die Aerosole können als Rohstoff zur Pyrolyse, zur
Beschichtung, zur Dotierung von Substanzen und in der Medizin eingesetzt werden.
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